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POZNAN 

(.Partie (prezesie, 

Co się stało, że Pan i niektórzy przedstawiciele miast polskich nagle 
zdecydowaliście się podważyć konstytucyjność ustawy o rodzinnych ogrodach 
działkowych? 

Domyślam się, że niektórzy, być może Wasi znajomi, chętnie wyrugowaliby 
ogrody działkowe z miast a w ich miejsce stworzyliby centra handlowe czy kolejne 
blokowiska. Nie przekonali oni jednak parlamentarzystów, Premiera oraz Prezydenta 
RP. Czy mimo wszystko chcecie dalej swoje forsować? 

Ogrody działkowe funkcjonowały tyle lat, służyły i służą ludziom nisko 
uposażonym, nikomu dotychczas nie zawadzały. Są w dalszym ciągu potrzebne i 
niezbędne, a to oznacza, że nie pozwolimy ich likwidować. 

Proszę to jeszcze raz przemyśleć, proszę nie wypowiadać się za wszystkich 
prezydentów i burmistrzów naszych miast bo wielu z nich ma zupełnie inne i słuszne 
zdanie. 
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